
 

  

 Referat styremøte nr: 01-2025. 
Sted: Google Meet og dato: 08.01.2025 

Innkalte:  
Til sted: 
 
 
Fraværende: 
 
Referent: 
 

Alle. 
Anniken S Volden, Johanne Blindheim, Åge Skogstad, Linda Næss Benjaminsen og Randi Otterlei 
Alvestad.  Odd Magne Hallan kom inn i møte kl 19:50. 
  
Kjell Magne Gerhardsen  
 
Anniken S Volden 

Sak nr 
 

Agenda Ansvarlig 

1.25  
 

Godkjenning av innkalling og saksliste.  
 
Godkjent 

 

2.25  Økonomi 
 
Det er mye inntekter og utgifter. Men vi går med overskudd. Det 
kommer godt inn med penger under pelsstell-kvelder. 77 billag 
totalt i 2024. Anniken og Johanne signerer på kvitteringene på de 
store utgiftene vi har hatt i 2024.  
All innbetaling til kurs gjøres via kontonummer fra nå av. Dette for 
å få en oversikt over hvem som gjør innbetaling og slik unngår vi 
litt gebyr også. 
Pelsstell kan betales med vipps og mindre beløp. 

Johanne 

3.25  Status Hundefestivalen 
 
Odd Magne var på oppstartmøte etter årsmøte og det ble snakket 
om økonomi og struktur i arbeidsgruppa mellom klubbene.  

Odd Magne 

4.25  
 

Status Agilitykurs 
8 deltagere er påmeldt på kurset. Så vi må ha to instruktører.  Vi 
tar imot påmelding frem til 12 januar. 
 

Åge 

5.25  Status Nappekurs 
5 deltagere og 1 observatør.  Mangler å signere kontrakt for leie 
av lokalet, ordner på fredag. Siste frist for påmelding til kurset er 
12 januar. Anniken sender ut info til deltagerne når fristen er ute 
med tidskjema og relatert info til kurset. 

Anniken 

6.25  Årsmøteforberedelser 
Rom på Viva Italia er booket til kl 14:00 .16 februar.  
Lage lapper med forskjellige farger.  
Tar ett arbeidsmøte 13.02.25 kl 18:00 på Google Meet. Leder 
innkaller. 
 

Alle 

7.25 Styreweb 
Odd Magne undersøker og oppretter en prøveperiode hos 
Styreweb.no for å kunne sende ut melding til alle medlemmer om 
påminnelse om årsmøter, dugnader ol.  

Odd Magne 


